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§ 35 Mötets öppnande 
  Mikael Nilsson välkomnade alla och förklarade mötet öppnat. 
_ 
 
§ 36 Godkännande av dagordning 
  Dagordningen godkändes utan anmärkning. 
_ 
 
§ 37 Justering 

Förra protokollet godkändes och lades till handlingarna. Läggs så fort som möjligt upp 
på FGIs hemsida.  

_ 
 
§ 38 Inför Stångaspelen 2024 
 

a)  Avtal – FGI/SIF/FS 
Avtal mellan FGI, SIF, FS. Olof och Charlotte har redan haft kommunikation 
angående detta, och inga förändringar är planerade. Samtal förs om vem som ska ta 
internetabonnemanget i framtiden, om det ska gå över från FGI till Stangmalmen. Inga 
beslut om detta togs av mötet. Sudrets HC har ännu inte svarat om  
parkeringsuppdraget.   

b) Sponsring 2024 
Summan blev drygt 230 000 kronor. Detta beror likt förra året till största del på att 
många mellanstora sponsorer valt att gå upp i sin sponsring, speciell med tanke på 
detta jubileumsår. Sparbanken Gotland kommer gå in med mer pengar utöver 
huvudsponsorskapet. För detta får de banderoller runt varpaplanen och en tipsrunda 
runt Stangmalmen.  

c)  Bilaga Gratistidningen 
Tidningen kommer att ligga i brevlådorna som bilaga i Gotlands Gratistidning den 27 
juni. Frågan har ställts till Gratistidningen om 500 exemplar av övertryck att ha på 
spelen och till övrig marknadsföring.  

d) Marknadsföring 
Ska till största delen ske med affischer och dekaler i år. Frågan ställdes till mötet om 
det saknas något angående reklam, i så fall ska man kontakta kansliet. Det som togs 
upp var sociala medier, vad som kan göras och av vem. Detta landade inte i något 
beslut, så frågan kvarstår således.  

e)   Entréer & anmälningsavgifter 
Entrépriserna; 100:- per dag och 180:- för en helgbiljett. Inbetalning med Swish är 
med nummer: 123 671 33 41. Det kommer som vanligt även finnas QR-koder för 
frivillig inbetalning under ons – tors.  
Anmälningsavgiften är i år höjd sedan tidigare beslut till 200 kronor per person mot 
tidigare 150 kronor (seniorklass, ej juniorer och ungdom).  

f)  Priser 
Glaspriser till pärken är beställda. Mästartecknen är numera gjorda av tenn hos Wisby 
Tenn. Gullvi Larsson tillverkar de glaspriser som ska användas i varpan. Medaljerna 
har fått en ny formgivning, lite större och tyngre. 

g)  Inbjudan 
Har återigen fungerat tillfredsställande med de digitala varianterna, att man fått 
ifyllbara blanketter skickade per e-post.  
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h) Arena 
Patrik kollar i dagsläget upp vilka som kan vara med och hjälpa till, och vill att alla 
frågar personer i sin närhet om man kan hjälpa till med något. Tomas Ardin har fått 
förfrågan om att vara bisittare. Timmy Lundegård är förfrågad om att hålla i 
speakeruppdraget, likt förra året. Detta år kommer han även ha hand om de intervjuer 
som ska göras under detta jubileumsår. Dessa ska spelas in och läggas upp på vår 
Youtube-kanal. Korum kommer genomföras kl 8 söndag morgon den 14 juli.  

i)  Pärk 
Antal anmälda lag efter den första uppdaterade listan: 145. (Förra årets siffra var 134 
lag.) Tävlingsbestämmelserna ska ändras och är nu på remiss.  

j)  Varpa 
Antal kastare: 199. (förra årets antal var 175.) Varpakommittén har redan lottat alla 
matcher, och detta gjordes 4 juni på grund av yttre och inre omständigheter. 
Bemanningen i boden behöver fyllas upp med reserver, annars är det mesta under 
kontroll. Stenvarpans regler har förtydligats, finns att läsa på FIGs hemsida.  

k) Stangmalmen 
Innan mötets start gick alla mötesdeltagare runt på Stangmalmen och kollade in 
idrottsplatsen tillsammans med folk från Föreningen Stangmalmen. Här klargjordes 
vad som behöver göras innan spelen startar.  

l)  Mat & Festarrangemang 
Stånga IF ordnar med maten under dagtid precis som tidigare. De kommer även ha 
något till ”Otndag”, dvs de seminarier som hålls kl 15 fredag, lördag och söndag. Det 
är Stangmalmen som åter igen håller fest på kvällen, och i år kommer det även 
förutom lördag att vara en fest på fredagen.  

m)  Ljud 
Samma som tidigare år, Mikael Nilsson kontaktar Roger Wickman om detta. Sladd för 
ljud ska dras från Arenan till Pärkboden, Mikael och Roger kollar på detta. 

n) Försäkringar 
Mikael Nilsson har sett över avtalat med Folksam. Avgift är inlagd för betalning.  

o)   Tillståndsansökan 
Mikael Nilsson ska kontakta polisen angående detta för det idrottsliga. Emma 
Jakobsson (Stangmalmen) ansöker om detta för festkvällarna.  

p) Organisation/ansvarsområden 
Det ska finnas en uppdaterad lista med personer att kontakta angående alla områden. 
Denna lista ska vara tillgänglig vid pärk- och varpabodarna, och kommer uppdateras 
inom snar framtid.  

q) Webbsändning/Dokumentation 
Timmy Lundegård och Johan Larsson har kontaktats angående detta, och de två 
kommer att arbeta med att göra intervjuer för Youtube. Det kommer också att sändas 
live från vissa matcher via kameror och telefoner.  

_ 
 
§ 39 Övriga frågor 
 

a) Jubileumsspelen 
Det kommer finnas lite fler banderoller på spelen detta år. Det är även en ny 
medalj. Jubileumsboken Stångaspelen 100 år – de senaste 25 åren kommer att 
säljas på plats för 450 kronor styck. Boksläpp blir på onsdagen i spelveckan.  
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b) Sjukvård 
Carina Thorén frågar så många som möjligt att kunna vara behjälpliga under 
spelen. Sjukvårdsmaterialet ska inventeras och uppdateras. 
 

_ 
 
 
§ 41 Kommande möten 

Måndag kl 9:00 8/7 är det bandning av medaljer. 
Uppföljnings- och uppstartsmöte torsdagen den 29 augusti i Stånga.  

_ 
 
§  42 Avslutning 

Ordförande Mikael Nilsson avslutar mötet med att tacka alla för visat intresse, att 
äntligen få se fram mot ett jubileumsspel.  

___ 
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